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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Hiába a Kormány hivatalos álláspontja, mégis révbe ér az USA és Kanada GMO-
lobbija? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Fidesz politikusainak TTIP-vel és ezen belül is a GMO-val kapcsolatos megnyilvánulása i

ellentmondásosak és következetlenek . Ismerve a Fidesz-KDNP kormány „nagy szavak, ki s

tettek” politikáját, jogosan merül fel a kérdés az emberekben, hogy van-e még egyáltalá n

annyi döntési szabadsága a tárgyalások részleteinek megismerhet őségétől is megfosztott

kormánytagoknak, hogy amikor kell, valóban fel tudjanak lépni a GMO európai és leginkáb b

hazai elterjedésével szemben. A szokásos érvelésük, miszerint hazánk GMO-mentességét az

Alaptörvény szavatolja, félő , hogy nem állja meg a helyét .

Bár az EB első körben a tagországok hatáskörébe helyezte a GMO-szennyezett élelmiszere k

és takarmányok engedélyezését, ezt a megoldást megelégelve a lobbizó multik most a

fokozatos beépítés mellett döntöttek, és egy nyilvánosságra került levelezés alapján az

Európai Élelmiszer-biztonsági Hatóságra (EFSA) gyakorolnak nyomást . Arra kérik az EB

magas rangú tisztviselőit, hogy vizsgálják felül a génmódosított termékeket érint ő



korlátozásokat az „alacsony szintű GMO-tartalmú” áruk esetén. Nyilvánvaló, hogy a

lobbisták célja az, hogy felhígítsák az európai szabályozásokat, így teret nyerve sajá t

érdekeiknek, mindezt fokozatosan, először csak kiskapukat keresve.

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy abban az esetben mi fogja megállítani a

magyarországi GMO-szennyezett termékek elterjedését, ha az Európai Bizottság enge d

a tengerentúli multik nyomásának ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . szeptember 16.
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